
 

5. skolebestyrelsesmøde     
Forældrerepræsentanter:   
Anders Delfs , Birgitte urban Nielsen (Næstformand), Joachim Schmidt  
Lindberg (Formand), Maria Schrøder, Mads Jacobsen, Rikke Lock, 
Jeanette Petersen,  Nadia Bernardi og Jonas Eriksen  
   
Medarbejderrepræsentanter: Lene Hangaard, Peter Gellert   

Skoleledelse: Hanne Melchiorsen,   

   
Elevra dsrepræsentant:  Malou 9.kl, Sofia 6. kl og Noa 4. kl  

   
Afbud:    

Dato og tid:  24. februar   

KL.: 17.00 – 19.00   
Sted: Vestre Skole - personalerum   
   

   
Mødeleder: Joachim  

 

Referent: Kenneth 

Mødedatoer:   
Onsdag d. 21.08 2024  

   

   

   

torsdag d. 10.10 
onsdag d. 11.12 
onsdag d. 15.01 2025 
mandag d. 24.02 
onsdag d. 26.03 
onsdag d. 07.05  
onsdag d. 11.06 afslutning med 
fællesspisning  

   

    Dagsorden:   Uddybning af punkt:   

      

  Bilag  
     

Afsat tid     Referat    

1.    Nyt fra elevra det    Fast punkt pa  

dagsordenen   

     17.00 -17.15       

15 min  

  Elevra det var ikke til stede. 

Ledelsen har talt med 

Elevra dsformanden, og hun 



havde nogle ting hun gerne 

ville drøfte pa  næste 

elevra dsmøde og sa  tage det 

med pa  SKB-mødet i april. 

2.    Kort info / Orientering   

  

Brug af “Ro og Orden”  

- Særligt omkring 5. 

kl 

Økonomi  

-  

      17.15-17.30  Hanne orienterede omkring 

”Ro og Orden”-

bekendtgørelsen, 

junierklæring pa  baggrund af 

Agedrup-sagen. 

Bekendtgørelsen skal 

tydeliggøres ved skolestart for 

ba de forældre og elever samt 

medarbejdere.  

 

Økonomi: Der er gennemgang 

af det kommunale budget 13. 

marts, og herefter kender vi 

de nærmere tal for hvordan vi 

kan budgettere for det 

kommende skolea r. 

 

I forhold til skolerejser har vi 

pt. et problem i forhold til, at 

der er familier, som har svært 

ved at fa  ra d til selve rejsen.  

 

Særligt omkring 5. klasse: 

Klassen har skulle ”rumme” 

29 elever, og der har været 

udfordringer. Der er flere 

perspektiver pa  hvorfor der 

bl. a. er 7 elever og deres 



familier, der har meldt sig ud 

af vores skole. De udmeldte 

familier er blevet spurgt til 

grundene for udmeldelsen og 

her er der primært 

udfordringer med mobning og 

følelsen af ikke at have følt sig 

velkommen i klassen.  

Det er vigtigt, at det bliver 

tydeligt na r der starter nye 

elever sa ledes, at 

kommunikationen kommer 

igennem til forældregruppen 

sa  alle ved hvem og hvorna r 

sa  man kan na  til hvordan vi 

gør det bedst muligt. 

 

Anti - mobbestrategien blev 

vendt i grove træk, og Peter 

lavede nogle konkrete nedslag 

i forhold til problematikkerne 

i 5. klasse og hvordan vi gør 

strategien levende ude i 

klasserne. Vi gør meget for at 

samstemme det nedskrevne i 

Anti-mobbestrategien med 

den reelle praksis. 

Et perspektiv er ogsa  det vi 

gør med vores elever/børn 

udenfor skolen – ba de som 

professionelle og forældre. 

Jonas henviste til artikel-serie 

omkring de afgørende 



faktorer for trivsel contra 

mistrivsel og mobning. 

3 Regeringens kvalitetsprogram Regeringens 
kvalitetsprogram:  

- Timebank  

- Timefordelingsplan 

- Civil praktik 

- Juniormester  

 

  17.30-18.30 Hanne oplyste omkring 

Regeringens kvalitetsrapport 

og indholdet heri.  

Den nye timefordelingsplan 

blev gennemga et i 

eksempelform.  

Hanne pointerede vigtigheden 

af at vi, stadigvæk, ikke laver 

en længere skoledag for 

eleverne, men tværtimod 

prioriterer flere voksne til 

stede, hvor eleverne er. 

Vi talte bl.a. om 

pauser/frikvarterne: 

Hvordan ser det ud nu? 

 

0.-6. kl.: Der er styrede 

aktiviteter i 1 frikvarter i 

løbet af dagen. 

7.kl.: De har salen i 1 

frikvarter om dagen. 

8.-9. kl.: De store ma  ga  

udenfor skolen i pauserne. 

 

Kan vi gøre noget ved vores 

pauser fremadrettet? 

 

 



  

Skolebestyrelse - Dagsorden   

Kan vi tydeliggøre betydning 

af Venskabsklasser, som før 

har været i spil pa  Vestre.? 

 

 

 

 PAUSE  Der stilles lidt brød 
frem kl 18  

     

4 Regeringens kvalitetsprogram Forsættelse af 
drøftelserne  

     



                                       

  

5 

  

  

  

Kontaktforældre   

  

   

         

Opfølgning og evt. nye handlinger pa  

baggrund af Kims oplæg.  

Hvordan kan forældre understøtte klassen og 
skolen som helhed? 

 

 18.30-18.50 

20 min.  

Det blev besluttet, at nedsætte 

et ad hoc udvalg, som skal 

vende tilbage til bestyrelsen 

med et oplæg om hvad det vil 
sige at være kontaktforældre. 

Meningen er, bl.a., at synliggøre 

hvilke forventninger og ikke 

mindst værdier der ligger i at 
være kontaktforældre. 

Vi har et godt skriv i forvejen, 

som kunne suppleres med det 

”nye” vi har fa et fra Kim (sidste 
bestyrelsesmøde). 

Opgaven er en lille justering af 

det oprindelige tillagt en 

formidlingsproces i 
implementeringsprocessen. 

 

Udvalget: Maria, Peter og 
Birgitte. 

 

 

  

  

  

6   Punkter til næste møde 

  

  18.50-18.55  

5 min  

 Anti-mobbestrategi. 

 

 



  

             

   

 7  Evt.       18.55-19.00   

              


